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Grundejerforeningen 

Fjordparken Øst 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 21/6-2021 kl. 16.00, Fjordparken 156. 

 

Deltagere: Karen Marie Bang, Peter Landbo, Ole Andersen, Poul Andersen og Morten Frandsen.  

 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat. 

 

2. Generalforsamling 2021 

Dato og sted   

 

3. Vedligeholdelse af fællesarealer, veje og stier.   

Bommen midt på stien parallel med Bollervej.   

Knallertkørsel 

 

4. Evt. 

 

Referat: 

 

Punkterne referer til dagsordenen.  

 

 

Ad 1.  

 

Referat af foregående møde er godkendt. 

 

 

Ad 2. 

 

Der blev drøftet forskellige muligheder for afholdelse af generalforsamling 2021, og bestyrelsen 

besluttede at stile mod afholdelse af generalforsamling den 26. august 2021, såfremt det vil være 

muligt på grund af coronarestriktioner.   

Dagnæsskolens lokale, som vi tidligere har lånt til afholdelse af generalforsamling, er taget i brug til 

anden anvendelse, så det er ikke en realistisk mulighed. 

 

Bestyrelsen drøftede forskellige alternative muligheder og besluttede at undersøge, om det vil være 

muligt at afholde grundejerforeningens generalforsamling på restaurant i nærheden.  

 

 

Ad 3. 

 

På bestyrelsesmøde den 17/5-21 blev det tidligere besluttet at fjerne bommen midt på stien parallel 

med Bollervej.  
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Der har i den seneste tid været en del knallertkørsel på stierne. I den anledning har 

Grundejerforeningens bestyrelse har i den anledning revurderet anmodning om fjernelse af 

bommene midt på stien parallel med Bollervej, og bestyrelsen har på bestyrelsesmøde den 21/6-21 

besluttet at beholde alle de nuværende bomme på stierne. Bommene på stien parallel med Bollervej 

vil derfor ikke blive fjernet alligevel. 

Hvor stierne udmunder mod veje og Bollerstien bevares bommene.  

 

Der er i den seneste tid ved flere lejligheder konstateret knallertkørsel på Øststien. På Bollerstien er 

der skiltet med knallert forbudt. Men på trods af det kommer nogen på knallert via Bollerstien og   

fortsætter ind på grundejerforeningens stianlæg. Bestyrelsen vil undersøge muligheden for at få 

opsat skilte, så det klart fremgår, at forbud mod knallertkørsel også gælder grundejerforeningens 

stier. 

 

Vi har modtaget et tilbud fra OKNygaard på reparation af huller og renovering af to mindre stiafsnit  

og en del af stien nord for nr. 180 – nr. 190. Tilbudet blev accepteret af bestyrelsen. 

 

 

Ad 4. 

 

Der var ingen emner under dette punkt. 

 

 

Mødet hævet kl. 17.30. 

 

 

 


